Group General Manager Manufacturing and Engineering
Khaled Al-Muhtaseb is the General Manager for Manufacturing and Engineering for Siniora Food Industries group of companies, he is responsible for manufacturing operations including procuring, and distributing materials within the sites according to production plans and markets demands. Beside operations departments, he is responsible for the supporting technical departments like Quality Assurance and Research & Development. Al-Muhtaseb joined Siniora in 2012 as Chief Operating Officer for Palestine site, then after a year he was assigned as Products Supply Director for all manufacturing sites. Prior to this, Al-Muhtaseb worked at Proctor & Gamble in Saudi Arabia for seven years, during which he worked as Detergents Engineering group manager, then Dish Care and Fabric Enhancer group manager, beside leading Fabric and Home Care productivity improvement network for CEEMEA P&G sites. Al-Muhtaseb was born in 1978 and graduated from Birzeit University in 2001 with a Bachelor of Electrical Engineering.

مديرعام عمليات التصنيع والادارة الهندسية  للمجموعة
خالد المحتسب هو المدير العام للتصنيع والهندسة لمجموعة سنيورة للصناعات الغذائية، وهو مسؤول عن عمليات التصنيع بما في ذلك شراء وتوزيع المواد داخل المواقع وفقا لخطط الإنتاج ومطالب الأسواق. بالاضافة الى تلك الدوائر، فان رئيس توريد المنتج مسؤول عن الدوائر الفنية الداعمة لدوائر الانتاج مثل دائرة الجودة و البحث و التطوير. التحق المحتسب بشركة سنيورة في 2012 كرئيس العمليات التشغيلية لفرع فلسطين و بعد ذلك بعام، تسلم مهام رئيس توريد المنتجات للشركة ككل. وقبل هذا، عمل المحتسب في شركة بروكتر و جامبل في المملكة العربية السعودية لمدة سبع سنوات عمل خلالها كمسؤول عن قسم المشاريع الصناعية و من ثم مدير سلسلة الإمداد لمجموعة سوائل التنظيف في الشركة، بالإضافة إلى إدارة فريق تطوير الإنتاجية لمصانع منتجات العناية المنزلية و السوائل للشركة في منطقة وسط و شرق أوروبا و الشرق الأوسط. ولد المحتسب سنة 1978، وتخرج من جامعة بيرزيت في فلسطين سنة 2001 ببكالوريوس في الهندسة الكهربائية

